
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Wojciecha Skurkiewicza

na 44. posiedzeniu Senatu
w dniu 20 listopada 2009 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Droga krajowa nr 9 Radom–Rzeszów–Barwinek jest zaliczana do podstawowego uk³adu komunika-
cyjnego Polski oraz do sieci dróg miêdzynarodowych, gdy¿ s³u¿y ruchowi na kierunku pó³noc–po³udnie.
Droga ta stanowi bardzo wa¿ne po³¹czenie miêdzyregionalnych i regionalnych oœrodków gospodar-
czych, administracyjnych i turystycznych oraz obs³uguje ruch miêdzynarodowy w kierunku przejœcia
drogowego ze S³owacj¹ w Barwinku.

Niestety, zwiêkszaj¹ca siê z ka¿dym rokiem liczba samochodów powoduje, ¿e podró¿ t¹ drog¹ staje
siê coraz bardziej niebezpieczna. Brak obwodnic takich oœrodków miejskich jak Skaryszew i I³¿a w spo-
sób znaczny utrudnia ¿ycie mieszkañcom oraz sprawia, ¿e bardzo czêsto dochodzi tam do nieszczêœli-
wych wypadków.

W zwi¹zku z powy¿szym proszê o udzielenie odpowiedzi na nastêpuj¹ce pytania.
1. Czy jest planowana przebudowa drogi krajowej nr 9 i podniesienie jej standardu do standardu

drogi ekspresowej?
2. Czy planowana jest modernizacja drogi na odcinku od Radomia do granicy województwa mazo-

wieckiego?
3. Czy w planach inwestycyjnych GDDKiA na najbli¿sze lata s¹ uwzglêdniane budowy obwodnic

Skaryszewa i I³¿y?
4. Czy Ministerstwo Infrastruktury lub GDDKiA przewiduje mo¿liwoœæ dofinansowania remontu

i modernizacji drogi krajowej nr 9 w granicach administracyjnych miasta Radomia ze œrodków unijnych
lub bud¿etowych?
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